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ZAPISNIK 
O RADU 43. SJEDNICE GRADSKOG VIJE ĆA GRADA SARAJEVA 

OD 26.10.2016. GODINE 

Broj: 01-02-1621/16 
Datum: 26.10.2016. godine 

Sjednica je počela s radom u 10.00 sati. 
Sjednicom je predsjedavao Suljo Agi ć, Predsjedavajuć i 
Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

1. Suljo Agić  15. Prof. dr. Velija Katica 

2. Novka Agić  16. Arijana Talović  
3. Igor Gavrić  17. Robert Pleše 

4. Vedran Dodik 18. Boris Riderle 

5. Vibor Handžić  19. Drago Jurić  
6. Alija Hodžić  20. Enes Husejnović  
7. Avdo Hodžić  21. Nebojša Simić  
8. Hasan Hodžić  22. Vernes Ćosić  
9. Branislava Rakonjac 23. Dr. sci. Slaven Kova čević  
10. Sanja Lazar 24. Jasmin Smječanin 

11. Suvad Kerla 25. Miroslav Živanović . 

12. Stjepan Kljui ć  
13. Miro Lazović  
14. Jusuf Lošić  

Odsutni: Mr. Gradimir Gojer, Edina Latif, Omer Pajevi ć . 

Pored gradskih vije ćnika sjednici su prisustvovali: 
1. Prof. dr. Ivo Komši ć , Gradonačelnik, 
2. Abdulah Skaka, zamjenik Gradonačelnika, 
3. Ranko Čović , zamjenik Gradona čelnika, 
4. Safet Krajišnik, Sekretar Gradskog vije ća, 
5. Jasmina Karović , pravobranilac Grada Sarajeva, 
6. Elvir Hadžiahmetovi ć, Sekretar Gradske uprave, 
7. Nedreta Komarica, pomoćnik Gradonačelnika za urbano planiranje i stambene poslove, 
8. Firdevsa Bračković , pomoćnik Gradonačelnika za lokalno poslovanje i razvoj grada, 
9. Dragana Solakovi ć, pomoćnik Gradonačelnika za lokalnu samoupravu, 
10.Amela Kolovrat, pomo ćnik Gradonačelnika za finansije 
11.Hamdo Karić, pomoćnik Gradonačelnika za komunalne poslove, 
12.Ramiz Kadić, pomoćnik Gradonačelnika za obrazovanje, kulturu i sport, 
13.Članovi Komisije za Statut i akte Gradskog vije ća koji nisu gradski vije ćnici (prema 

evidenciji u Službi Gradskog vije ća). 



Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Suljo Agić  je pozdravio prisutne gradske vije ćnike, 
Gradonačelnika i goste te otvorio  43. sjednicu Gradskog vije ća Grada Sarajeva, 
konstatacijom da sjednici prisustvuju 22 gradska vijećnika i da Gradsko vije će ima kvorum za 
punovažan rad i odluč ivanje. 
*** 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  konstatirao je da se dva 
gradska vijećnika nisu izjasnila, a da je Gradsko vije će Grada Sarajeva, bez rasprave, 
jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova "za", bez glasova "protiv" i jednim "suzdržanim" 
glasom prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo  Zapisnik o radu 43. sjednice Gradskog vije ća 
Grada Sarajeva. 
*** 

Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agi ć  je najavio razmatranje prijedloga dnevnog reda 
sjednice i dao napomene sljede ćeg sadržaja. 
Materijale za sjednicu Gradskog vije ća, gradski vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu 
Gradskog vijeća, kao i izvještaje sa sjednica radnih tijela Gradskog vije ća održanih u pripremi 
43. sjednice Gradskog vijeća. 
Uz poziv je, kao informativni materijal dostavljeno i   

— Očitovanje na preduzete aktivnosti na realizaciji datih preporuka po kona čnom 
izvještaju o reviziji finansijskih izvještaja Grada Sarajeva sa mišljenjima nadležnih 
radnih tijela Gradskog vije ća. 

Pred početak sjednice su gradskim vije ćnicima dostavljeni i izvještaji sa sjednica radnih tijela 
koje su naknadno održane, te dva prijedloga Gradona čelnika za razmatranje po hitnom 
postupku sa odgovaraju ć im obrazloženjem i to: 
— Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Grada Skoplja i Grada Sarajeva 
— Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje izme đu Grada Teherana i Grada 

Sarajeva 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da je 
Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa "za", 
bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  
prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva" (Ženski fudbalski klub 
SFK 2000 Sarajevo) razmatra u formi prijedloga po skra ćenom postupku i kao takva 
uvrsti u prijedlog dnevnog reda 43. sjednice Gradskog vije ća. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se jedan 
gradski vijećnik nije izjasnio a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, 
jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo  prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa 
Grada Sarajeva" (KUD "Bulbul" Sarajevo) razmatra u formi prijedloga po skra ćenom 
postupku i kao takva uvrsti u prijedlog dnevnog reda 43. sjednice Gradskog vije ća. 
*** 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se dva 

gradska vije ćnika nisu izjasnila a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, 

jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo  prijedlog da se Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa 
Grada Sarajeva" (Ali Lafcioglu) razmatra u formi prijedloga po skra ćenom postupku i kao 
takva uvrsti u prijedlog dnevnog reda 43. sjednice Gradskog vije ća. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da je 
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Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", 
bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo 
prijedlog da se Odluka o dodjeli Nagrade „Graham Bamford" (Muhamed Kunovac)) razmatra 
u formi prijedloga po skra ćenom postupku i kao takva uvrsti u prijedlog dnevnog reda 
43. sjednice Gradskog vijeća. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se jedan 
gradski vijećnik nije izjasnio a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, 
jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da se Odluka o uspostavljanju saradnje izme đu 
Grada Skoplja i Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku i kao 
takva uvrsti u prijedlog dnevnog reda 43. sjednice Gradskog vije ća 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao da se dva 
gradska vije ćnika nisu izjasnila, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, 
jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  prijedlog da se Odluka o uspostavljanju saradnje izme đu 
Grada Teherana i Grada Sarajeva razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku i kao 
takva uvrsti u prijedlog dnevnog reda 43. sjednice Gradskog vije ća. 
*** 
Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vije ća Suljo Agić  je konstatirao  da se jedan 
gradski vije ćnik nije izjasnio, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, 
jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vije ćnika, za 43. sjednicu Gradskog vije ća usvo'ilo sljedeć i dnevni red: 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva" (Ženski fudbalski klub 
SFK 2000 Sarajevo) 

2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva" (KUD "Bulbul" 
Sarajevo) 

3. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva" (Ali Lafcioglu) 
4. Prijedlog Odluke o dodjeli Nagrade „Graham Bamford" (Muhamed Kunovac) 
5. Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje izme đu Grada Skoplja i Grada Sarajeva 
6. Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje izme đu Grada Teherana i Grada 

Sarajeva 
7. Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Sarajevogas-Bosnalijek" 
8. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 
9. Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje EYOF 2019 za 

period 01.07.-30.09.2016. godine 
10. Periodični izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva na planu me đunarodne saradnje 
11. Izvještaj o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama 
12. Izvještaj o realizaciji Programa mjera i aktivnosti na unaprje đenju kvaliteta života 

stanovnika grada Sarajeva u tre ćoj životnoj dobi 
13. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2017. godinu 
14. Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Rajlovac III" s Nacrtom Odluke o 

provođenju Regulacionog plana „Rajlovac III" 
15. Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih preduze ća i drugih službi za zimski 

period 
16. Vijećnička pitanja i inicijative 
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Ad 1) 
Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva" (Ženski fudbalski klub SFK 
2000 Sarajevo) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio  je gradske 
vijećnike da je predlaga č  Odluke Komisija za izbor i imenovanja, te  da  je Komisija za Statut i  
akte utvrdila da predloženi akt ima pravnu osnovu za razmatranje  i  odlučivanje  na sjednici 
Gradskog vijeća. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  konstatirao je  da je 
Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave,  jednoglasno,  izjasnivši se sa 25 glasova "za", 
bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku 
o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva"  (Ženski fudbalski klub SFK 2000 Sarajevo) 
kako je predložena. 

Ad 2)
 Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva"  (KUD "Bulbul" Sarajevo) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlagač  Odluke Komisija za izbor i imenovanja, te da je Komisija za Statut i 
akte utvrdila da predloženi akt ima pravnu osnovu za razmatranje i odlu čivanje na sjednici 
Gradskog vijeća. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je  da  se jedan 
gradski vijećnik nije izjasnio, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave, 
jednoglasno,  izjasnivši se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo  Odluku o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva" 
(KUD "Bulbul" Sarajevo) kako je predložena. 

Ad 3)
 Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva"  (Ali Lafcioglu) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlagač  Odluke Komisija za izbor i imenovanja, te da je Komisija za Statut i 
akte utvrdila da predloženi akt ima pravnu osnovu za razmatranje i odlu čivanje na sjednici 
Gradskog vijeća. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je da se  dva 
gradska vije ćnika nisu izjasnila, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, 
izjasnivši se sa  23  glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih 
gradskih vijećnika, usvojilo  Odluku o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva" 
(Ali Lafcioglu) kako je predložena. 

Ad 4) 
Prijedlog Odluke o dodjeli Nagrade „Graham Bamford"  (Muhamed Kunovac) 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlagač  Odluke Komisija za izbor i imenovanja, te  da  je Komisija za Statut i 
akte utvrdila da predloženi akt ima pravnu osnovu za razmatranje  i  odlučivanje  na  sjednici 
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Gradskog vijeća. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je da je 
Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o dodjeli 

Nagrade „Graham Bamford"  (Muhamed Kunovac) kako je predložena. 

Ad 5)
 Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje izme đu Grada Skoplja i Grada Sarajeva 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlagač  Odluke Gradonačelnik, te da se predložena odluka razmatra po 
hitnom postupku.  
U raspravi je pitanje o proceduri postavio gradski vijećnik Vibor Handži ć ,  a odgovor je u 
svom mišljenju dao  Sekretar Gradskog vije ća Safet Krajišnik. 

Poslije napomene da je predlaga č  prihvatio formalnu izmjenu č lana 2. predložene odluke, a 
vezano za upuć ivanje odluke na objavu, te izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća 
Suljo Agić  konstatirao je da se jedan gradski vije ćnik nije izjasnio a da je  Gradsko vijeće 
Grada Sarajeva, jednoglasno,  izjasnivši se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez 
"suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o uspostavljanju 
saradnje između Grada Skoplja i Grada Sarajeva kako je predložena s tim da se u č lanu 2.  
predložene odluke tekst mijenja tako da glasi:  „Saradnja iz č lana 1. Odluke, uspostavlja se 
potpisivanjem Sporazuma o bratimljenju između Grada Skoplja i Grada Sarajeva (u 
daljem tekstu: Sporazum) čiji tekst je sastavni dio Odluke, a koji Gradona čelnik 
potpisuje po stupanju na snagu ove Odluke." 

Ad 6)  
Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje izme đu Grada Teherana i Grada Sarajeva 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlaga č  Odluke Gradonačelnik, te da se predložena odluka razmatra po 
hitnom postupku.  

Poslije napomene da je predlaga č  prihvatio formalnu izmjenu č lana 2. predložene odluke, a 

vezano za upu ć ivanje odluke na objavu, te izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća 

Suljo Agić , konstatirao je da se dva gradska vije ćnika nisu izjasnila, a da je  Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva,  bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Odluku o 

uspostavljanju saradnje izme đu Grada Teherana i Grada Sarajeva  kako je predložena s 

tim da se u članu 2. predložene odluke tekst mijenja tako da glasi:  „Saradnja iz člana 1. 

Odluke, uspostavlja se potpisivanjem Sporazuma o bratimljenju izme đu Grada Teherana 

i Grada Sarajeva (u daljem tekstu: Sporazum) čiji tekst je sastavni dio Odluke, a koji 

Gradonačelnik potpisuje po stupanju na snagu ove Odluke." 
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Ad 7) 
Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Sarajevogas-Bosnalijek" 

U uvodnim napomenama Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlaga č  Odluke Gradonačelnik, da su materijal razmatrala nadležna radna 
tijela i dala svoja mišljenja i to Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta i Komisija za 
Statut i akte. 

Poslije izjašnjavanja, Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  konstatirao je da je 
Gradsko vije će Grada Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", 
bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo Odluku 
o pristupanju izradi Regulacionog plana "Sarajevogas-Bosnalijek" kako je predložena.  

Ad 8) 
Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

U uvodnim napomenama Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je Izvještaj podnio Gradona čelnik, a da su mišljenja nadležnih radnih tijela Odbora 
za lokalno poslovanje i turizam i Komisije za Statut i akte  u materijalu. 

Poslije izjašnjavanja, Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je da se jedan 
gradski vijećnik nije izjasnio, a da je Gradsko  vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši 
se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih 
vijećnika, usvojilo Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave 
Grada Sarajeva kako je podnesen. 

Ad 9) 
Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje EYOF 2019 za period 
01.07.-30.09.2016. godine 

U uvodnim napomenama Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je Izvještaj podnio Gradona čelnik, a da je materijal razmatrao Odbor za društvene  
djelatnosti i predložio konkretan zaklju čak, te da je materijal razmatrala i Komisija za Statut i  
akte. 

U raspravi je sudjelovao gradski vije ćnik Alija Hodžić . 
Poslije izjašnjavanja, Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić   je konstatirao  da je 
Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova "za", bez glasova 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, na prijedlog Odbora za 
društvene djelatnosti usvojilo  sljede ć i zaključak: 

Kolegij Gradskog vije ća će razmotriti prijedlog da Gradsko vije će održi tematsku 
sjednicu, do kraja ove godine, na koju bi  se  pozvali svi uključeni subjekti i druge 
interesne skupine, odnosno  povezane  javnosti  s  projektom EYOF 2019, kako bi se 
ponovo, javno, iskazala stvarna podrška projektu svih navedenih subjekata, a 
posebno onih koji su ve ć  preuzeli određene obaveze. 

Poslije izjašnjavanja, Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je da se jedan 

gradski vije ćnik nije izjasnio a da je Gradsko vije će Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši 
se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih 
vijećnika, usvojilo Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje 
EYOF 2019 za period 01.07.-30.09.2016. godine kako je podnesen. 
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Ad 10) 
Periodični izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva na planu me đunarodne saradnje 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je Izvještaj podnio Gradonačelnik, a da su mišljenja nadležnih radnih tijela 
Komisije za međunarodnu suradnju i Komisije za Statut  i  akte u materijalu. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao  je  da se dva 
gradska vije ćnika nisu izjasnila a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, bez rasprave, 
jednoglasno,  izjasnivši se sa 23 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo  Periodični izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva na 
planu međunarodne saradnje  kako je  i  podnesen. 

Ad 11) 
Izvještaj o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 
crkvama 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je Izvještaj podnio Gradona čelnik, a da su mišljenja nadležnih radnih tijela 
Komisije za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama i Komisije za Statut i akte u materijalu. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je da je 
Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave, izjasnivši se sa 24 glasa "za", jednim glasom 
"protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Izvještaj o saradnji 
i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama  kako je  i  podnesen. 

Ad 12) 
Izvještaj o realizaciji Programa mjera i aktivnosti na unaprje đenju kvaliteta života 
stanovnika grada Sarajeva u tre ćoj životnoj dobi 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je Izvještaj podnio Gradona čelnik, a da su mišljenja nadležnih radnih tijela Odbora 
za društvene djelatnosti i Komisije za Statut  i  akte u materijalu. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao  je  da se jedan 
gradski vijećnik nije izjasnio a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave, 
jednoglasno,  izjasnivši se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vije ćnika, usvojilo  Izvještaj o realizaciji Programa mjera i aktivnosti na 
unaprjeđenju kvaliteta života stanovnika Grada Sarajeva u tre ćoj životnoj dobi  kako je  i   
podnesen.   

Ad 13) 
Nacrt Programa rada Gradskog vije ća Grada Sarajeva za 2017. godinu 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlagač  Programa Kolegij Gradskog vije ća, a da su materijal razmatrala 
nadležna radna tijela i u redovnom postupku, dala svoje prijedloge, primjedbe i sugestije kao i 
da je Komisija za Statut i akte zaklju č ila da postoji pravna osnova da Gradsko vije će razmatra 
Nacrt Programa i uputi ga u javnu raspravu kako je to navedeno u predloženom zaklju čku. 

Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je, u ime Kolegija Gradskog vije ća kao 
ovlaštenog Predlaga ča, podnio kratko uvodno izlaganje koje je imalo sljede ć i sadržaj. 
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Na poziv Predsjedavajućeg Gradskog vije ća, upućen određenim subjektima za predlaganje 
tema za rad Gradskog vijeća za sljedeću godinu, odazvale su se pojedine gradske op ćine, radna 
tijela Gradskog vije ća i Gradonačelnik. Na osnovu važećih propisa, uvažavaju ći pristigle 
prijedloge, Kolegij Gradskog vije ća je utvrdio Nacrt Programa i uputio ga, u redovnom 
postupku, Gradskom vijeću  -  radnim tijelima Gradskog vijeća  -  na razmatranje  i 
Gradonačelniku. Radna tijela Gradskog vije ća su razmotrila materijal i dala svoja mišljenja s 
prijedlozima, sugestijama i primjedbama. Mišljenja radnih tijela su u materijalu, kao i 
Oč itovanje Kolegija Gradskog vije ća o prijedlozima radnih tijela. Prijedlozi radnih tijela koji su 
prihvaćeni, uvršteni su u Nacrt Programa. Eventualne primjedbe, prijedlozi i sugestije koji se 
iznesu tokom rasprave na ovoj sjednici, tretirat će se kao prilog javnoj raspravi. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je  da se jedan 
gradski vijećnik nije izjasnio, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši 
se sa 24 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih 
vijećnika, usvojilo  Zaključak kojim se Nacrt Programa rada Gradskog vije ća Grada 
Sarajeva za 2017. godinu  upućuje u javnu raspravu u trajanju do 21.11.2016. godine kako je 
predložen  .   

Ad 14) 
Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Rajlovac III" s Nacrtom Odluke o 
provođenju Regulacionog plana „Rajlovac III" 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlaga č  akta Gradonačelnik, a da je materijal bio naknadno upu ćen nadležnim 
radnim tijelima na razmatranje. 

Uslijedila je rasprava o Poslovničkom pitanju  koju je inicirao gradski vijećnik Slaven 
Kovačević , a u kojoj su sudjelovali i Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić, te, svojim 
mišljenjem, Sekretar Gradskog vije ća Safet Krajišnik. Zatim je Predsjedavaju ći Gradskog 
vijeća naiavio  pauzu, kako bi se održala sjednica Komisije za Statut i akte i pribavilo 
mišljenje i ovog radnog tijela o materijalu koji se razmatra, a za koje Komisija za Statut i akte 
nije dala mišljenje, budu ći da na sjednici na kojoj je Komisija razmatrala materijal nije bio 
prisutan Predlagač . 
*** 

Poslije pauze,  Predsjedavajući Gradskog vijeća je proč itao stav Komisije za Statut i akte o 
predloženom zaključku kojim se Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Rajlovac III" s 
Nacrtom Odluke o provo đenju Regulacionog plana „Rajlovac III" upu ćuje u javnu raspravu u 
formi kako je utvrđen, naveden u izvještaju Komisije koji je uru čen gradskim vijećnicima: 
"Komisija za Statut i akte konstatira da predloženi akt ima pravnu osnovu za razmatranje i 
odlučivanje na sjednici Gradskog vije ća". 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  konstatirao je  da se dva 
gradska vijećnika nisu izjasnila a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, većinom glasova, 
izjasnivši se sa 23 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih 
gradskih vijećnika, usvojilo  Zaklju čak kojim se Nacrt Odluke o usvajanju Regulacionog 
plana „Rajlovac III" s Nacrtom Odluke o provođenju Regulacionog plana „Rajlovac III" 
upućuje u javnu raspravu kako je navedeno u Zakliu čku.   

8 



Ad 15)  
Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih preduze ća i drugih službi za zimski 
period 

U uvodnim napomenama  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  podsjetio je gradske 
vijećnike da je predlaga č  Gradonačelnik, a da je materijal razmatrao Odbor za javne službe, 
infrastrukturu i javni saobra ćaj, te da je izvještaj Odbora u materijalu. 

U raspravi  su sudjelovali  gradska vijećnica Sanja Lazar i gradski vije ćnik Alija Hodži ć . 

Poslije rasprave,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  je konstatirao  da je Gradsko 
vijeće Grada Sarajeva  primilo k znanju  Informaciju o pripremljenosti javnih komunalnih 
preduzeća i drugih službi za zimski period. 

Ad 16)  
Vijećnička pitanja i inicijative 

Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je najavio razmatranje vije ćničkih pitanja i 
inicijativa. 

1. Komisija za spomenike  je uputila, u pismenoj formi,  inicijativu  Gradskom vijeću kako 
slijedi: 
"Komisija za spomenike upućuje inicijativu Gradskom vijeću da, svojim zaključkom, zaduži 
Gradonačelnika da pokrene aktivnosti kako bi Grad Sarajevo podigao spomenik osniva ču 
Grada Sarajeva Isa-begu Ishakovi ću". 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ć i Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao  da se dva 
gradska vije ćnika nisu izjasnila, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva,  bez rasprave 
jednoglasno,  izjasnivši se sa 23 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, 
prisutnih gradskih vije ćnika, na inicijativu  Komisije za spomenike,  usvojilo sljedeć i 
zaklj u čak: 

"Zadužuje se Gradona čelnik da pokrene aktivnosti s ciljem da Grad Sarajevo podigne 
spomenik osniva ču Grada Sarajeva Isa-begu Ishakovi ću". 

*** 

Zatim je  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  pozvao gradske vije ćnike da, ukoliko 
imaju potrebe, prokomentiraju dobivene odgovore na svoja vije ćnička pitanja i formuliraju 
eventualna vijećnička pitanja i inicijative. 

2. Gradski vijećnik Alija Hodži ć  je iskazao nezadovoljstvo nerealizacijom ranije podnesene 
inicijative i ponovo zatražio njezinu realizaciju, u izlaganju sljede ćeg sadržaja. 

Potrebno je da se ovdje, javno, ta čno, utvrdi datum kad će u Vijećnici biti postavljena 
fotografija Gradskog vije ća u č ijem sazivu je, poslje 70 godina, ponovo održana sjednica 
Gradskog vijeća Grada Sarajeva u obnovljenoj Vije ćnici. Ovo znač i realizaciju inicijative koju 
je podržalo Gradsko vijeće i koja je postala inicijativom Gradskog vije ća. 

3. Gradski vijećnik Alija Hodži ć  je iskazao nezadovoljstvo nerealizacijom ranije podnesene 
inicijative i ponovo zatražio njezinu realizaciju, u izlaganju sljede ćeg sadržaja. 

Gradski vijećnici su informirani da je kod "Spomenika ubijenoj djeci opkoljenog Sarajeva 
1992-1995" zamijenjena plo ča. Ploča je zamijenjena, ali nije riješen problem šahta koji se 
nalazi tačno na mjestu kuda se pristupa spomeniku pri polaganju cvije ća. Potrebno je na 
odgovaraju ć i nač in riješiti i ovaj problem. Neprimjereno je da uz ovaj Spomenik stoji natpis 
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"Starački dom", te je potrebno nadležnima koji su ovaj natpis postavili neposredno uz 
Spomenik ukazati na to i zatražiti njegovo premještanje. 

4. Gradski vijećnik Velija Katica  je, u ime Kluba gradskih vije ćnika SDA,  u pismenoj formi, 
uputio sljedeću  inicijativu. 

"Na osnovu č lana 148. Poslovnika Gradskog vije ća Grada Sarajeva, upu ćuje se inicijativa da se 
gospodinu Edmondu Offermannu dodijeli priznanje "Po časni građanin Grada Sarajeva". 
Č lanom 7. Odluke o priznanjima i nagradama Grada Sarajeva, propisano je, izme đu ostalog, da 
je Počasni građanin Grada Sarajeva priznanje koje se dodjeljuje i stranim državljanima, te  da  se 
počasnim građaninom može proglasiti i strani državljanin koji je ostvario naro čit doprinos 
razvoju i afirmaciji Grada. Obzirom da će gospodin Edmond Offermann donirati nov čana 
sredstva, u iznosu od oko tri i po miliona eura, za izgradnju Trebevi ćke žičare, koja predstavlja 
simbol Grada Sarajeva, predlaže se da se dodjeli priznanje "Po časni građanin Grada Sarajeva", i 
to nakon uplate sredstava izvo đaču radova firme "Leinter". 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavajući Gradskog vije ća Suljo Agić  ie konstatirao  da se 
sedam gradskih vijećnika nije izjasnilo, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, 
izjasnivši se sa 17 glasova "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih 
gradskih vijećnika, podržalo iznesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 
vijeća.   

5. Zamjenik Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća Miro Lazović  je iznio  inicijativu  koju će 
dostaviti u pismenoj formi za sljede ću sjednicu Gradskog vije ća i zatražiti da je Gradsko vije će 
podrži, u izlaganju sljedećeg sadržaja. 
Radi se o inicijativi o pitanju koje je dosta osjetljivo, a odnosi se na natpis na plo či na 
Vijećnici, koji je u ovom proteklom periodu proizveo određene probleme, pa se plo ča i 
prekrivala pri dolasku odre đenih delegacija u Sarajevo, što je, zaista, neshvatljivo. "...mislim 
da je došlo vrijeme da ozbiljno ... razmotrimo te natpise koji su na tim plo čama, na nač in da se 
skine "hipoteka", da tako kažem sa cjelokupnog jednog naroda, jer tamo piše "srpski zlo č inci" 
su ... zapalili Vijećnicu..." Ne zna se ko je autor tog natpisa ili autori. Potrebno je da se doga đaj 
stavi u istorijski kontekst. "Dakle, ja jesam da stoji natpis da je Vije ćnica zapaljena. Ja jesam 
za to da se etiketiraju oni koji su to uradili, ali sam i zato da se skine hipoteka sa cjelokupnog 
srpskog naroda da su oni zločinci itd, da se ne generalizuje. Dakle, pokre ćem.... inicijativu da 
se, do naredne sjednice, ispita ko su autori. Da li su to neke nadležne institucije izvan grada 
A, u svakom slučaju, bio bih spreman ... da se taj natpis promijeni na na čin istorijskih fakata i 
činjenica..." koji bi imali ve ću političku težinu nego što ima natpis kakav je sada istaknut. 
"Dakle, diskreditovati jednu politiku koja se nastavlja, a to je degradiranje Bosne i 
Hercegovine, moralni sunovrat koji je urađen ovih dana u Narodnoj skupštini Republike Srpske 
je nešto što mi trebamo odbaciti i kritikovati i napraviti iskorak u odnosnu na takvu politiku, na 
način da se iz Sarajeva šalju poruke koje su civilizacijske, koje su opredijeljenje za izgradnju 
jednog života u Bosni i Hercegovini koji će biti na cijelom prostoru" .... U novom tekstu  bi 
moglo biti navedeno "...da su pripadnici takozvane Vojske Republike Srpske ili i 
Jugoslovenske armije, (jer se tada zvala Jugoslovenska armija) zapalili Vije ćnicu i ostaje tekst 
onakav kakav jeste, ali da se izbjegne ...prvi .... dio re čenice gdje su kao srpski zločinci zapalili 
Vije ćnicu. Dakle, pripadnici.... takozvane Vojske Republike Srpske ili paravojnih formacija ili 
.... Ali bi volio da vijećnici podrže ovu inicijativu i do naredne sjednice da se možda pojavi 
inicijativa u jednoj pravoj formi koju će Vijeće, ... prihvatiti. 

U raspravi  o podnesenoj inicijativi su sudjelovali  Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo 
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Agić  i gradski vijećnik Vedran Dodik, a zatim i  zamjenik Predsjedavaju ćeg Gradskog 
vijeća Miro Lazović , te gradski vijećnik Vibor Handžić . 

6. Gradski vijećnik Slaven Kovačević  se očitovao o odgovoru na inicijativu Kluba gradskih 
vijećnika SDP-a, da se objekt Grada Sarajeva koji koristi "Centar za odgoj i rehabilitaciju 
"Vladimir Nazor" prenese u vlasništvo ovog centra, te uputio  inicijativu  u izlaganju sljedećeg 
sadržaj a. 
U zadnjoj rečenici odgovora piše da je "..po Zakonu, član 73. i tako dalje, raspolaganje 
nekretninama u vlasništvu jedinica lokalne samouprave, ograni čeno, u pravilu, uvjetovano na 
nač in da ovim nepokretnostima mogu raspolagati nadležna radna tijela. Ja bih molio da se ovaj 
dopis uputi nadležnom radnom tijelu Gradskog vije ća. Predsjednik je gospodin Smje čanin, da 
se pokuša pronaći neko rješenje za ovu inicijativu Kluba vije ćnika SDP-a, da vidimo može li se 
nešto napraviti. Pa ako može, predložili bi Gradskom vije ću to rješenje, a ako ne može, onda bi 
smo konstatovali ovo što je Gradona čelnik rekao. Pa bih zamolio da se, evo, ova inicijativa 
uputi (ne mogu se sjetiti tačnog naziva koje) Komisiji za poslovne prostore ..." 

7. Gradski vijećnik Slaven Kovačević  je uputio  inicijativu  u izlaganju sljede ćeg sadržaja. 
"Mislim da nismo 	 izrazili svoju zabrinutost pogoršanom sigurnosnom situacijom u gradu 
Sarajevu, odnosno u Kantonu Sarajevu. I bilo bi dobro da sa današnjeg Gradskog vije ća 
uputimo poruku da je, pod hitno, potrebno izmijeniti jedan niz propisa, od kojih su neki 
Kantonalni, a posebno mislim na ove Federalne. Ne mislim na ... propise koje se ti ču 
saobraćajnih regulacija, nego ... propise koji se ti ču rada tužilaštva koje pušta povratnike u 
kršenju krivi čnih djela. Ove dvije djevojke što su stradale  -  to je strašno. Ali pored toga, kad bi 
ste pogledali statistiku koliko ima napada na žene na ulici, na djecu na ulici, obijenih stanova, 
zapaljenih automobila itd, itd 	 Oč igledno da je ovdje u Sarajevu stvoren ambijent koji je 
povoljan za vršenje kriminalnih djela." 
Potrebno je uputiti poruku u kojoj Gradsko vije će izražava zabrinutost i traži da se hitno 
izmijene propisi koji će omogućiti efikasniji rad nadležnih organa institucija u suzbijanju 
kriminalnih radnji. 

8. Gradski vijećnik Slaven Kovačević  je postavio  vijećničko pitanje  u izlaganju sljedećeg 
sadržaj a. 
Potrebno je da neko, ovdje, iz Gradske uprave, ko to zna, usmeno odgovori, da li je ta čno da 
Grad Sarajevo raspolaže objektom "Austrijska ku ća" koji se nalazi u parku preko puta naselja 
Ciglane, odnosno, na koji nač in je vezan Grad Sarajevo za Austrijsku ku ću. 

Uslijedila je diskusija o proceduralnim pitanjima  Predsjedavaju ćeg Gradskog vijeća Sulje 
Agića, te je i sekretar Gradskog vije ća Safet Krajišnik dao mišljenje. 

Odgovor na vijećničko pitanje gradskog vije ćnika Slavena Kovačevića usmeno je dala 
Jasmina Karović, pravobranilac Grada Sarajeva u izlaganju sljedećeg sadržaja. 
"Koja je veza ovdašnjeg Grada Sarajeva sa onom ranijom gradnjom, mogu vam re ć i da nije 
nikakva. Ovdašnji Grad Sarajevo datira od '98. odnosno od '97 	 kao sasvim 	nova 
jedinica, odnosno pravno tijelo vlasti u sistemu ustavnom, zakonskom od nivoa BiH pa do 
lokalnog nivoa. Spona se, samo, nalazi u tome što ... se spominje, možda, Grad Sarajevo, 
Skupština Grada, Izvršni odbor ili neka gradska ustanova, gradsko preduze će, upravna 
organizacija itd. Ustavom Kantona '96. to je prekomponovano kao Kanton. Zna či, ono što je 
bilo bivše gradsko, združenih deset gradskih op ć ina, je, ustvari, Kanton Sarajevo. Kasnije je 
Zakonom o imovini '97. do 	detalja razrađeno da sva imovinska prava bivšeg Grada Sarajeva 
je sada imovina Kantona Sarajevo. Taj Zakon, bez obzira što je bio ...predmet ustavnog 
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razmatranja i dan danas je na snazi. I evo, nekoliko godina .... u Tužilaštvu se vodi postupak 
zbog neprovođenja te presude Ustavnog suda. Niti je izmijenjen, niti je stavljen van snage. Evo 
i sada, u zadnjoj godini, je isto u Programu rada Skupštine Kantona da se taj Zakon izmijeni. 
Da se vrši ... raspodjela, pa će se, možda, nešto od ranije Skupštine Grada vratiti nama. .." 

Gradski vijećnik Slaven Kovačević  se izjasnio da je zadovoljan s dobivenim odgovorom. 
*** 
Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je, zatim, konstatirao da će iznesene inicijative 
gradskog vijećnika Slavena Kovačevića biti upućene na dalje postupanje Gradona čelniku. 
*** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  je zatim formulirao prijedlog zaklju čka na 
osnovu iznesene inicijative gradskog vije ćnika Slavena Kovačevića. 
*** 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vije ća Suljo Agić  je konstatirao   da  se jedan 
gradski vijećnik nije izjasnio, a da je  Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno,  izjasnivši 
se sa 23 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih gradskih 
vijećnika, usvojilo  sljedeć i  zaklju čak: 

Gradsko vijeće je zabrinuto zbog stanja sigurnosti u gradu Sarajevu. 
Gradsko vijeće traži od nadležnih  organa  vlasti da preispitaju zakonske propise koji 
regulišu krivična djela kako bi ih  učinili  efikasnijim i kako bi, primjenom tako 
poboljšanih propisa u ovom gradu,  došlo  do smanjenja broja krivičnih djela. 

*** 

0  podnesenim inicijativama i odre đenim proceduralnim pitanjima,  gradska vijećnica Arijana 
Talović  je iznijela diskusiju sljede ćeg sadržaja. 
Potrebno je podržati insistiranje gradskog vije ćnika Alije Hodži ća da se  uredi  lokalitet 
"Spomenika ubijenoj djeci opkoljenog Sarajeva 1992-1995. godina". Nedopustivo je da 
gradski vijećnici iz sjednice u sjednicu "mole" da se ta spomen-plo ča popravi i  da  se uredi 
pristup i mjesto gdje se polažu vijenci na odgovaraju ći način. Spomenik je svima nama 
opomena i svi dijelimo  bol  kada prođemo pored spomenika. Potrebno je  da  Gradsko vijeće 
ovu inicijativu podrži, da to bude inicijativa Gradskog vije ća i da se lokalitet uredi  u  što 
kraćem roku. 
Potrebno je istaći da veliki broj uočenih problema ostane neriješen zato što su predo čeni organu 
koji je nenadležan ili zato što prijedlog nije podnesen u skladu s procedurom.  Da  se poštuju 
sve nadležnosti i sve procedure, na veliki broj problema koji se iznosi kroz vije ćnička pitanja  i 
inicijative, gradski vije ćnici ne bi trebali ni ukazivati, budu ći da bi se redovno provodili i 
propisi i nadležnosti i završavanje odre đenih poslova bi se podrazumijevalo kao obaveza koja 
se neupitno izvršava. "Vrlo često po školama imate probleme sa djecom. Niko nije nadležan. 
Obratite se direktoru ja nisam nadležan što se ispred škole dešava nasilje,  u  školi,  po  ulicama 
itd, i sve ovo što se dešava jer svi smo ne nadležni i nije u sklopu s procedurom nešto ura đeno i 
tako nam se sve dešava ovo što nam se dešava." 
Inicijativa koju je podnio gradski vije ćnik Slaven Kovačević  je inicijativa koja je proizašla iz 
aktualne situacije i trebalo bi je podržati i to sada "... bez obzira što nismo nadležni, nadležni 
smo u mjeri da govorimo  u  ime građana i pokušavamo nać i rješenje, apeliramo tamo gdje se 
rješavaju problemi da se rješavaju.... kako bi   osje ćali se  u  gradu sigurni i bila bezbjedna 
zaj ednica." 

Uslijedila je rasprava o proceduralnim pitanjima u kojoj su sudjelovali  Predsjedavaju ć i 
Gradskog vijeća Suljo Agić, gradska vije ćnica Arijana Talović  i  gradska vijećnica Sanja 
Lazar,  te je  Predsjedavajući Gradskog  vijeća  Suljo Agić,  podsjećajući na opredjeljenje da 
se inicijative za koje se traži izjašnjavanje Gradskog vije ća dostavljaju u pismenoj formi, 
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formulirao prijedlog zaklju čka iz inicijative gradskog vije ćnika Alije Hodžića, na zahtjev 
gradskih vijećnika, i pozvao gradske vije ćnike da se o prijedlogu izjasne. 

Poslije izjašnjavanja,  Predsjedavaju ći Gradskog vijeća Suljo Agić  je konstatirao  da se dva 
gradska vijećnika nisu izjasnila, a da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, jednoglasno, 
izjasnivši se sa 22 glasa "za", bez glasova "protiv" i bez "suzdržanih" glasova, prisutnih 
gradskih vijećnika, usvojilo  sljedeć i zaključak: 

Zadužuje se Gradonačelnik da, u roku od 30 dana, uredi neposrednu  okolinu i sam 
lokalitet "Spomenika ubijenoj djeci  opkoljenog  Sarajeva 1992-1995.", posebno pristup 
mjestu gdje se polaže cvije će i to na način primjeren simbolici i zna čaju Spomenika. 

9. Gradski vijećnik Hasan Hodži ć  je diskutirao o usvojenom zaklju čku Gradskog vije ća 
formuliranom iz inicijative gradskog vije ćnika Slavena Kovačevića, a zatim je uputio 
inicijativu  u izlaganju sljedećeg sadržaja. 
Prolazi deseti mjesec, ulazimo u jedanaesti, u pripremi je Budžet Grada Sarajeva za 2017. 
godinu. Potrebno je da Gradonačelnik za sljedeću sjednicu Gradskog vije ća, ukoliko je 
potrebno izvršiti odre đenu reviziju i presjek stanja, predloži rebalans Budžeta Grada Sarajeva 
za tekuću godinu. 

10. Gradski vijećnik Jusuf Loši ć  uputio je  inicijativu  u izlaganju sljedećeg sadržaja. 
U zadnje vrijeme, kad je u pitanju zvani čno polaganje cvijeća, na nekim obilježjima 	nema 
Grada Sarajeva, 	delegacije Grada Sarajeva. "Iako je ima, nekako mi izgleda (ono znate 
malo), posebno Uprava, posebno Vije će pa bi volio da ubuduće se to prati od Protokola Grada 
Sarajeva, na bilo kojem polaganju, da ima delegacija Grada Sarajeva." 

*** 
Predsjedavajući Gradskog vijeća Suljo Agić  je najavio da bi se  44. sjednica Gradskog 
vijeća trebala održati 23. novembra 2016. godine, sjednica Kolegija Gradskog vije ća u pripremi 
ove sjednice 01. novembra, a sjednice radnih tijela u sedmici koja zapo činje 07. novembra. 
Zatim je zaklju čio 43. sjednicu Gradskog vije ća. 

Zasjedanje završeno u 11 sati i 45 minuta. 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu Gradskog vije ća koji se čuvaju  u 
Službi Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

SEKRETAR GRADSKO VIJE ĆA 

S fet Krajišnik 

PREDSJEDA VAJU ĆI  GRADSK 	EĆA 

uljo A ać  
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